

REFERAT

MØTE HOPP-/KOMBINERTKOMITEEN

Torsdag 23. mai 2024

Digitalt møte via Teams

Til stede: May Kristin Lønseth, Svein Jetlund, Kai Tangen Lunheim, Anders Fyksen og Kolbjørn Asphaug

Fra admin: Ellie Lein

Ikke til stede: Stian Karlsen

Oppsummering sesongen 2023-24

Gausdal

Stabil og god vinter i Kremmerlia, alle bakker har vært åpne for hopping hver tirsdag og torsdag, og ellers ved forespørsel. Klubben har arrangert et hopp- og kombinertrenn i alle bakker, inkl. Veteran-NM.

Har også hatt Telenorkarusell sammen med Søre-Ål, 3 renn i hvert anlegg.

Antall hoppere som man kunne håpe på, totalt ca. 30 stykker som var innom på hopp-skole. En god del besøkende fra andre klubber som også kommer til Kremmerlia for å hoppe.

Søre Ål

Det har vært god aktivitet i Engesvea denne sesongen. De har hatt tre karusellrenn, i tillegg til Søre Ål-lekene hopp- og kombinertrenn.

Jordalen

Stabil vinter, omtrent samme antall som hoppere som Gausdal.

Det har skjedd en endring i antall utøvere fra klubbene, det er nå flere fra Vinstra og Tormod, færre fra Sør-Fron.

Jordalsrennet ble arrangert i januar, men pga. rennkollisjon med RC-helga i Kollen, var det færre deltakere. I tillegg arrangerte de Hovedlandsrennet, som ble et godt gjennomført arrangement.

Øyer-Tretten IF

Materialet ligger klart... Planen er å få bygget noe før snøen kommer.

Toten

Det har vært litt hopping i Maurtua i vinter.

Snøen kom litt for fort for Karidalen, så de rakk ikke å få satt i gang bakkene. Satser på neste vinter.

Dommere, status

Alle oppsatte renn har blitt gjennomført som planlagt. Det blir stadig færre renn, men de som ble arrangert var godt gjennomført. Et par forfall på dommersida, men dette ble løst greit.

Kolbjørn fortsetter jobben med å rekruttere nye kretsdommere, vi trenger fortsatt flere!

Sesongen 2024-25, planer videre

Denne vinteren var det ingen renn på slutten av sesongen, dette bør gjøres noe med!

Jordalen planlegger for et renn i mars neste år.

Det planlegges for kretsdommerkurs i slutten av september.

MayK tar kontakt med Hedmark vedr. felles terminliste til høsten.

Status Team Olympiaparken Ung

Ellie har hatt et møte med Mikko, som er lagets kontaktperson i styret i Team Olympiaparken. Han skulle sjekke ut trenere m.m. Ellie purret på svar i dag.

Anders Tyrom har sagt ja til å stille som lagleder denne vinteren.

Det er viktig å få en fast, stabil avtale med trenere, her må NTG/Team Olympiaparken ta mer ansvar!

Ellie følger opp Mikko, prøver å få til et møte før sommerferien med alle involverte parter.

Det er også ønske om å se på muligheten for et enda tettere samarbeid med HedmarkHopp.

K60 på Lillehammer

Proessen har dessverre stått på stedet hvil en stund. Det har heller ikke kommet flere initiativ fra NTG.

MayK har snakket med Torbjørn Broks Pettersen i Olympiaparken. Ifølge ham trenger de mer informasjon både mht. bakkeplaner og finansiering før de kan ta det videre.

MayK tar kontakt med NTG v/ Halvor Persson for å sjekke hva de tenker rundt en K60 pr. nå.

Pt. mangler vi ildsjelene som brenner for en slik bakke, som er et krevende prosjekt å ta ansvar for og gjennomføre. Komiteen har dessuten på tidligere møte blitt informert om planene for Engesvea, og det er fortsatt mer realistisk å prioritere dette bakkeprosjektet.

Status Økonomi

Regnskap pr. 30.04.24 ble gjennomgått. Ingen store avvik jf. med budsjett.

Møter med NSF Hopp

MayK har deltatt på to møter i regi av NSF Hopp, hhv. fysisk møte ifbm. Raw Air Trondheim og digitalt møte via Teams 7. mai. Noen av punktene som er tatt opp;

- Skiklubbutviklerne får mye skryt fra alle kretsene.
- Viktig at utøverne blir godt fulgt opp gjennom hele 'hopplivet'
- Ønske om mer samarbeid på tvers av kretser
- Det er mer samarbeid mellom kombinert og hopp også sentralt
- Fortsatt krevende økonomi

Nytt infomøte mandag 27. mai, digitalt via Teams. Ellie og MayK deltar,

Saker til Fagmøter i Bodø

Følgende saker ble diskutert på møtet:

Vurdere å øke startkontingent

Denne ble sist endret i 2019. Etter den tid har KPI økt med 20,7%, det vil si at det er 20% dyrere å arrangere skirenn nå.

Klubbene arrangerer ikke hopprenn for å tjene penger, men de skal heller ikke gå med underskudd. Hvis klubber erfarer at det koster penger å arrangere skirenn, så kan man begynne å bruke dugnadsinnsatsen på sikrere inntektskilder.

Dette er i utgangspunktet en tingsak. Men det er et viktig signal å formidle oppover i systemet. Vi foreslår derfor at dette fremmes som sak til fagmøtet i Bodø.

Saken er også løftet inn og vil bli diskutert på skikretsens vårmøte langrenn 30. mai.

Antall deltakere i laghopp

Mange kretser klarer ikke å stille med nok hoppere til å kunne stille lag på nasjonale lagkonkurranser. Slik det er nå er ordninger for lite fleksibel. Med tanke på rekrutteringen er det viktig å tenke litt nytt. Enten færre utøvere pr. lag, eller en mer fleksibel mht. alderssammensetning.

Saken fremmes til fagmøtet i Bodø.

Informasjon om åpne rekrutteringsbakker

Det kan være nyttig med en felles kanal der åpne bakker ble informert/offentliggjort. Det er ofte vanskelig å vite om og når bakker er åpne, med mindre de har en veldig aktiv Facebook-side. Åpne samlinger også kunne være informert om på en bredere og bedre måte, nå må man lete litt for å finne frem, f.eks. at Holmenkollen har 3 uker med hopp tilbud til barn i løpet av sommeren.

Det finnes allerede en FB-side, Hoppklare hoppbakker. Kan denne evt. brukes og markedsføres?

MayK tar med seg innspillet videre til evt. work shop om bredde- og rekrutteringsarbeid på fagmøtet.

Vårmøte 2024?

Komiteen diskuterte behovet for et vårmøte, hvor mange klubber vil møte? I fjor kom det en person utenom komiteen. Med mindre det skulle dukke opp saker som er høyaktuelle for et vårmøte, planlegger vi heller for å kraftsamle til et høstmøte.

Eventuelt

Praksisstudent høsten 2024

Maria Tistel, student ved Sports Management-studiet på Høgskolen skal ha 3 mnd praksis i skikretsen denne høsten. Hopp-/kombinertkomiteen bes vurdere om det er noe de ønsker at hun kan bistå dem med.

Ny skiklubbutvikler

Marianne Myklebust går over i en full stilling i Skiforbundet. Det er derfor ansatt en ny person som skiklubbutvikler, som vil jobbe 50% Oppland og 50% Hedmark, oppstart 15. august. Hun vil delta på første møte i Hopp-/kombinertkomiteen til høsten. Det er viktig at også hoppklubbene engasjeres og bruker skiklubbutvikleren.

Ny representant Søre Ål IL?

Stian har vært helt fraværende siden september. Det er viktig at Søre Ål IL, som en av de største hoppklubbene i kretsen, er representert i komiteen. Bør vi utfordre klubben til å finne en ny person som kan representere klubben i hopp-/kombinert-komiteen?

MayK sjekker med Steinar Semmingsen.

Streaming av fagmøtene i Bodø?

Det kan være interessant også for de som ikke er til stede i Bodø å kunne følge fagmøtene. MayK følger opp.

Lillehammer, 23.05.24

Referent Ellie